

Miles Marsollek (born October 2015) began violin lessons at the age of three with Mika Yonezawa, the deputy concertmaster of the Komische Oper in Berlin.

After four months of lessons he had his first audition, and after another two months he played his first small concert. Since then, around 20 other public appearances have followed. In September 2021 he performed at a concert for young musicians in the Berlin State Opera.

Miles has already composed two pieces for violin and has been participating in national and international music competitions for several months.

In 2021 and 2022 he has already won 22 international awards. In Scandinavia he won 3rd prize in a duo with his brother Maddox (piano, 8 years old) (1st and 2nd prizes were not awarded). Also as a duo the brothers won two times a first prize in the USA and a second prize in Bosnia-Herzegovina.

Miles won 1st, 2nd and 3rd prizes as a soloist in various competitions in the USA. Farther he won a 1st and a 2nd prize in Estonia, a 2nd prize at a European Academic competition Artists Association and another three 2nd prizes and 4 times a 1st prize as well as a special prize for the best performance of a Baklanowa's work in England. Most recently, he won first prize in the age group up to 8 years at the international music competition "2021 Rome Grand Prize Virtuoso" and was selected to perform at the Teatro Studio, Parco della Musica in Rome.

In Germany he also won 1st prize as a soloist at the Carl Schroeder Competition (distinction with outstanding success) and a 1st prize with distinction at the Hamburger Instrumental Competition. In addition he won a 1st prize in a duo with his brother and a 1st prize with highest score as a soloist at "Youth makes Music", the most important music competition in Germany.

Miles Marsollek (geb. Oktober 2015) begann im Alter von drei Jahren mit dem Geigenunterricht bei Mika Yonezawa, dem stellvertretenden Konzertmeister der Komischen Oper Berlin.

Nach sechs Monaten Unterricht spielte er sein erstes kleines Konzert. Seitdem folgten rund 30 weitere öffentliche Auftritte. Im September 2021 trat er bei einem Konzert für Nachwuchsmusiker in der Berliner Staatsoper auf.

Miles hat bereits zwei Stücke für Violine komponiert und nimmt seit einem Jahr an nationalen und internationalen Musikwettbewerben teil. In dieser Zeit hat er bereits (überwiegend als Solist, aber auch im Duo mit seinem Bruder Maddox) 25 internationale Auszeichnungen gewonnen, darunter 12 Mal den 1. Preis sowie einen Sonderpreis für die beste Performance eines Werkes von Natalja Baklanowa in England. In Deutschland gewann er zudem in 2021 einen 1. Preis beim Carl-Schroeder-Wettbewerb (Auszeichnung mit herausragendem Erfolg), einen 1. Preis mit Auszeichnung beim Hamburger Instrumentalwettbewerb und bei „Jugend musiziert“ einen 1. Preis im Duo mit seinem Bruder. Letzten Monat gewann Miles als Solist

bei „Jugend musiziert“ den 1. Preis mit Höchstpunktzahl und wurde zusätzlich mit einem Sonderpreis ausgezeichnet.

Nachdem Miles im Dezember 2021 im Teatro Studio, Parco della Musica in Rom debütierte, wird er nächsten Monat im Gläsernen Saal, Musikverein in Wien und im Elgar Room, Royal Albert Hall auftreten.